
 
 
 
Goedemorgen, 
 
Na het lezen van de RIB vinden wij het fijn te vernemen dat er een lichte daling zit in het 
aantal meldingen cybercriminaliteit. 
 
Graag worden wij halverwege dit jaar op de hoogte gehouden over de voortgang van de 
plannen. 
Kan de burgemeester een toezegging doen, dat wij halverwege het jaar middels een RIB 
of middels een presentatie geïnformeerd gaan worden over de voortgang en de tot dan 
bekende cijfers? 
 
Alvast bedankt. 
 
Met vriendelijke groet, 
Miram ten Brummelaar 
Fractiemedewerker Rijswijks Belang 
 
 
 
Antwoord  
Deze toezegging kan worden gedaan. De raad zal in het derde kwartaal van 2025 
schriftelijk geïnformeerd kunnen worden over de voortgang van de aangekondigde 
acties van de gemeente in samenwerking met het Platform Veilig Ondernemen (PVO) en 
het RSIV ter voorkoming van cybercriminaliteit zoals opgenomen in de 
raadsinformatiebrief (RIB).  
 
Gevraagd wordt om ook de tot dan bekende cijfers te delen. Dit is mogelijk, waarbij de 
politie wel opmerkt dat digitale criminaliteit niet gebonden is aan de gemeentegrenzen. 
Cijfers op lokaal niveau zijn daardoor niet geschikt om een goed beeld van het 
veiligheidsprobleem te vormen. Wel kan een beeld worden gegeven van de brede 
ontwikkeling van de online criminaliteit binnen onze eenheid. In juni/ juli 2025 levert de 
politie, eenheid Den Haag, een nieuw rapport op over het beeld online criminaliteit. De 
cijfers over Rijswijk zullen in de RIB worden meegenomen. Op basis van de planning van 
de voorgenomen activiteiten en het opleveren van het nieuwe beeld door de politie 
zullen we de raad dan zo spoedig mogelijk na het zomerreces informeren. 
 


